

子三: 韩玉坤 韩雷 韩卫 子二: 韩玉斌 韩涛 韩玲 女二: 韩刚 子: 韩玉树

第八代 韩雪梅 韩雪艳 女二: 韩学文 韩学军 子二: 韩松荣 子: 韩璐 韩亮 韩佳

第九代 韩学军 子: 韩卫东 韩晓伊 女: 韩展晨 子: 韩卫固 子: 韩勇 女: 韩学文

韩嘉亮 子: 韩勇 女: 韩学文 韩雨珊 韩杰 女: 韩学文 韩晓伊 韩丽阳 子: 韩学文

本氏族人名录

耳吉春 科协副主席、诗人。伊犁哈萨克自治州。

哈斯胡里氏哈吉太家谱 霍城县伊车嘎善乡 哈吉太 第一二代 民吉图 民吉立三 子二: 民吉立三 子三: 那墨善 子三: 宁科善 那墨善 子三: 民吉立三 出来的。嘎善哈斯胡里氏六代《整理各作为第一代编修的《伊车2001年七月，以韩富清的太编者按：该家谱是根据

哈吉太 子二: 民吉图 民吉立三 子二: 民吉立三 子三: 那墨善 子三: 宁科善 那墨善 子三: 民吉立三 子三: 那墨善 子三: 宁科善

梅香 宁肯芝 女二: 保善 子三: 梅香 宁肯芝 女二: 保善 子三: 梅香 宁肯芝 女二: 保善

第三代

Handwritten names and relationships for the third generation on page 328, including 那墨善, 阿言巴尔, 保善, 西木春, 韩淑英, etc.

五十六

Handwritten names and relationships for the section labeled 五十六 on page 328, including 红莲, 韩清保, 韩清富, etc.

第四代

Handwritten names and relationships for the fourth generation on page 328, including 韩清枝, 韩庆园, 韩庆寿, etc.

富昌

Handwritten names and relationships for the top section of page 329, including 韩秀芳, 韩秀红, 韩秀锋, etc.

Handwritten names and relationships for the middle section of page 329, including 韩俊保, 韩晓光, 韩秀珍, etc.

Handwritten names and relationships for the bottom section of page 329, including 韩富清, 韩晓辉, 韩晓亮, etc.

Handwritten names and relationships for the bottom section of page 329, including 韩学清, 韩晓丹, 韩晓云, etc.

Handwritten family names and relationships on the top section of page 330, including 西木春, 亮亮, 林林, 红刚, 韩成, 韩清保, 韩荣, 女二, 子, 子二.

Handwritten family names and relationships on the middle section of page 330, including 第五代, 韩娜, 韩强, 韩清富, 韩笑, 韩庆保, 子二, 韩曜辉.

Handwritten family names and relationships on the lower middle section of page 330, including 韩铁锁, 韩晶, 韩浩, 韩曜芳, 韩晓, 韩昌寿, 韩曜琴, 韩曜明, 子, 女, 女二, 女三.

Handwritten family names and relationships on the bottom section of page 330, including 韩东胜, 韩雯, 韩凤, 韩宁, 韩庆寿, 韩凌燕, 韩萃, 韩展子, 子, 女, 女二.

Handwritten family names and relationships on the top section of page 331, including 韩庆国, 韩昌灵, 韩幸, 韩成, 韩昌盛, 韩爽, 韩伟, 韩炜, 女, 子, 子二.

Handwritten family names and relationships on the middle section of page 331, including 韩新申, 韩瑞琪, 韩小江, 韩飞, 韩琦, 韩勇, 韩杰, 韩昌合, 子二, 子, 子二.

Handwritten family names and relationships on the lower middle section of page 331, including 韩芳, 韩雷, 韩超, 子, 女二.